

ETXEZ ETXEKO LAGUNTZA ZERBITZUA ETA ADINEKOEI LAGUNTZEKO ZERBITZUA ABIAN JARTZEA

Maider Lainez alkateak eta Ana Sánchez gizarte zerbitzuetako arduradunak etxez etxe laguntza zerbitzua eta laguntza zerbitzua aurkeztu dituzte. Datorren astetik aurrera jarriko dira martxan. Bakarrik bizi diren edo beste adineko pertsona batzuekin batera bizi diren adinekoentzako programa integralaren parte dira. Programa horren helburu nagusia da isolamendu- eta bakardade-egoerak saihestea eta adinekoak beren etxeetan ahalik eta denbora luzeenean egon daitezen laguntzea.

Alkateak gogorarazi du "dagoeneko martxan daude zerbitzu hauek:

- Eguneko arretarako zentroa.
- Konekta2 proiektua.
- Ingurunean integratzeko eta nahi ez den bakardadeari aurrea hartzeko proiektua: parke osasungarrien ibilbidea"

Ana Sánchez Gizarte Zerbitzuen arduradunak azaldu duenez, "abian jarri diren zerbitzu berriak bi hauek dira:

1. **ETXEZ ETXEKO GAUEKO LAGUNTZA ZERBITZUA:** gauetz bakarrik edo beste adineko pertsona batekin bizi diren pertsonen gauez eskainiko zaien zerbitzua da. Zerbitzuan egin beharreko lanak hauek izan daitezke: pixoihala aldatzea, postura aldatzea edo pertsonaren segurtasuna bermatzeko ezinbestekoak diren beste zeregin batzuk.

2. **AKONPAINAMENDU ZERBITZUA:** 65 urtetik gorako pertsonen zuzendutako zerbitzua da, eta hainbat jarduera biltzen ditu, hala nola medikuarengana joatea, paseoak egitea, jarduera sozialak (jubilatuen etxea, hitzaldiak...) edo beste zerbitzu batzuk".

"Bi zerbitzu horien lizitazioa EULEN Servicios Sosiosanitario S.L enpresari esleitu zaio, eta eskaerak jaso eta baloratu ahal izango dira dagokion gizarte zerbitzuetako langilearekin 943 304 343 edo gizarte-zerbitzuak@andoain.eus" amaitu du Sanchezek.

Azkenik, alkateak "beste behin, Josefina Rubio Tio andrearen figura eskertu eta aldarrikatu nahi izan du, eta hark bere jaraunspenaren zati bat eman zion Andoaingo udalerrinari, proiektu horiek guztiak abian jar zitezen".

Andoain, 2023ko martxoak 17

PUESTA EN MARCHA DEL SERVICIO NOCTURNO DE ATENCIÓN DOMICILIARIA Y DEL SERVICIO DE ACOMPAÑAMIENTO A PERSONAS MAYORES

La alcaldesa Maider Lainez y la responsable de Servicios Sociales Ana Sánchez han presentado el servicio nocturno de atención domiciliaria y el servicio de acompañamiento, que se van a poner en marcha a partir de la próxima semana. Forman parte del programa integral dirigido a las personas mayores que viven solas o acompañadas de otras personas mayores, cuyo objetivo fundamental es evitar situaciones de aislamiento y soledad y favorecer que las personas mayores puedan permanecer en sus domicilios el mayor tiempo posible.

La alcaldesa ha recordado que “ya están en marcha, los siguientes servicios:

- Centro de atención diurna.
- Proyecto Konekta2.
- Proyecto de integración en el entorno y prevención de soledad no deseada: ruta de parques saludables”

La responsable de Servicios Sociales Ana Sánchez ha explicado que “los nuevos servicios que se han puesto en marcha son los dos siguientes:

1. **SERVICIO NOCTURNO DE ATENCIÓN DOMICILIARIA:** se trata de un servicio que se ofrecerá en horario nocturno a personas que viven solas o acompañadas de otra persona mayor que necesiten intervenciones puntuales durante el periodo nocturno. Las tareas a realizar en el servicio pueden ser el cambio de pañal, cambios posturales, u otras tareas imprescindibles para garantizar la seguridad de la persona.

2. **SERVICIO DE ACOMPAÑAMIENTO:** se trata de un servicio dirigido a personas mayores de 65 años, que incluye actuaciones como el acompañamiento al médico, a paseos, a actividades sociales (hogar del jubilado, charlas...) u otros servicios”.

“La licitación de ambos servicios ya han sido adjudicados a la empresa EULEN Servicios Sociosanitarios S.L y las solicitudes se podrán recoger y valorar con la trabajadora social correspondiente de los servicios sociales municipales 943 304 343 o gizarte-zerbitzuak@andoain.eus” ha concluido Sánchez.

Por último, la alcaldesa “una vez más, ha querido agradecer y reivindicar la figura de Doña Josefina Rubio Tio, quien donó una parte de su herencia al municipio de Andoain, para que se pusieran en marcha todos estos proyectos”.

Andoain, 17 de marzo de 2023